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  Lady Georgina Forbes’ lovai többé nem vesznek részt
versenyeken.
  
  
    Az Ír lovasnő Jessica Kuerten többé nem versenyezhet az Ír lótenyésztő és tulajdonos
Lady Georgina Forbes lovaival. Az ok amiért nem versenyezhetnek a lovak köztük a
nagyon sikeres Castle Forbes Libertina is aki Jessica Kuertennel rengeteg nagydíjat
nyert az elmúlt években, még nem ismeretes.
    
    

    Jessica Kuerten és Castle Forbes Libertina
    
    Összesen 5 lova van Lady Forbesnak Jessica Kuerten istállójában a németországi
Huenxeben. Kuerten és Forbes 8 éves üzleti kapcsolatra tekinthet vissza, amiről Kuerten
így nyilatkozik:
    &quot;Nagyon sikeresnek mondhatom magam, hogy ilyen lovakon versenyezhettem
és nyerhettem annyi versenyen!&quot; - Mindannyian jól profitáltunk ebből a
kapcsolatból - mondta Jessica Kuerten.
      

  Jessica Kuerten és Castle Forbes Libertina    Az Ír lovas még nem tudja mi fog történni
az igen drága lovakkal, hová fognak kerülni.
    Először is számolni kell egy hatalmas anyagi vonzattal is amit ezek a lovak
képviselnek, és tisztázni kell a tulajdonos és Kuertenék között.
    És ott van még a Német Adóhatóság is, amit valahogyan ki kell iktatni mivel Lady 
Georgina Forbes Ír állampolgár de Svájcban él.
    De az kérdés nélküli, hogy Lady Forbes lovaról mindaddig kellőképpen gondoskodnak
amíg azok a Kuertenék Rheinlandi Farmján vannak.
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